## Data Specification for List of Crisis Residential Service for Youth-at-Risk

## 邊緣青少年危機住宿服務名單資料說明 边缘青少年危机住宿服务名单资料说明

Crisis Residential Service for Youth at Risk -- provides professional intervention and immediate and temporary accommodation for those in need at-risk youths between the age of 8 and 21. (Please refer to SWD Homepage for details)

邊緣青少年危機住宿服務 -- 為有需要的邊緣青少年(年齡介乎 8 至 21)提供即時的住宿及專業介入服務。(詳情請參閱社會福利署網頁)

Item/項目/项目	Description/說明/说明	Note/細節/细节
Name of Agency	Name of Agency of the Crisis Residential Service for Youth-at-Risk	
機構名稱	邊緣青少年危機住宿服務的機構名稱	
Name of Unit	Name of Unit of the Crisis Residential Service for Youth-at-Risk	
單位名稱	邊緣青少年危機住宿服務的單位名稱	
Address	Address of the Crisis Residential Service for Youth-at-Risk	
地址	邊緣青少年危機住宿服務的地址	
Tel no.	Telephone number of the Crisis Residential Service for Youth-at-Risk	
電話號碼	邊緣青少年危機住宿服務的電話號碼	
Fax no.	Fax number of the Crisis Residential Service for Youth-at-Risk	
傳真號碼	邊緣青少年危機住宿服務的傳真號碼	